
CZY 
Z DIETETYKIEM 

NAM PO DRODZE?
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Nie ma dobrego sa-

mopoczucia i efek-

tywnego treningu bez 

odpowiedniej diety. 

Wiedząc to, powinni-

śmy dać naszym klien-

tom możliwość skorzy-

stania z usług fachowca 

w tej dziedzinie. Jak to 

zrobić najlepiej? Na to 

i inne pytania dotyczą-

ce tematu doradztwa 

żywieniowego w klu-

bie fitness szukają od-

powiedzi nasi eksperci.

OPRACOWAŁA

DOROTA A. WAROWNA
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ZDANIEM PRAKTYKA
Marzena Bębenek, właścicielka klubu Kinetik Fitness  
w Chrzanowie:

– Pierwszy raz współpracę z dietetykiem nawiązałam w październiku 2012 r. przy okazji 

tworzenia programu „Odchudzamy Chrzanów”. Program zakończył się na początku 

stycznia. Dziewczyny odniosły duże sukcesy i na tej podstawie mogę powiedzieć, że po-

łączenie diety z odpowiednio dobranym planem treningowym przynosi wspaniałe efekty, 

a co za tym idzie – współpraca trenera z dietetykiem jest bardzo potrzebna, szczególnie 

jeśli dotyczy osób z nadwagą i otyłością. Sama jestem instruktorem od wielu lat, odbyłam 

szkolenie z zakresu odżywiania w fitnessie, jestem też z wykształcenia biologiem, czyli 

posiadam podstawową wiedzę w zakresie odżywiania i tworzenia planów żywieniowych. 

Jednak w przypadku osób z dużą nadwagą, otyłością, cukrzycą czy innymi chorobami 

endokrynologicznymi, moja wiedza jest niewystarczająca i współpraca z dietetykiem 

jest niezbędna, a co najważniejsze – przynosi widoczne rezultaty. Osobiście uważam, 

że wszyscy trenerzy i instruktorzy powinni nieustannie poszerzać swoją wiedzę i kom-

petencje z zakresu zdrowego odrzywiania. Szkoły fitnes coraz częściej wprowadzają do 

swojej oferty tego typu szkolenia, więc możliwości dokształcania się jest więcej i wszyscy 

powinni z tego korzystać. 

Kinetik Fitness współpracuje z zaprzyjaźnionym gabinetem dietetycznym, dzięki czemu 

nasi klienci mogą wykonać analizę składu ciała, sprawdzić zawartość tkanki tłuszczowej, 

masę mięśni szkieletowych itd., a także skorzystać z poradnictwa żywieniowego. Plany 

żywieniowe, które otrzymują, są ściśle dopasowane do ich indywidualnych potrzeb, trybu 

życia, upodobań kulinarnych i budżetu.

Dietetyk pracujący 

w klubie lepiej 

zrozumie

specyfikę 

oczekiwań osoby 

ćwiczącej.
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ZDANIEM PRAKTYKA
Katarzyna Staśkiewicz, właścicielka KSA FITNESS ZONE w Śremie:

– Od początku istnienia klubu współpracuję z dietetykiem. Mam duże doświadczenie 

w tej materii i uważam, że dietetyk w klubie ma tak samo istotny wpływ na wymarzony 

przez klienta efekt jak trener. Moi zdaniem najważniejsze jest to, aby wszyscy specjaliści, 

łącznie z dietetykiem, byli fachowcami pracującymi z pasją i zaangażowaniem na rzecz 

klienta. Dobry klub nie może sobie pozwolić na chwilowe, chaotyczne rozwiązania, które 

nie dają nic ani klientowi, ani klubowi. Uważam też, że odchudzając ludzi naprawdę oty-

łych powinniśmy skorzystać również z pomocy psychologa. Klienci z takim problemem 

to najczęściej osoby o bardzo niskim poczuciu wartości, wręcz bojące się przekroczyć 

próg klubu fitness. Naszym zadaniem jest przyciągnięcie ich i co najważniejsze – zapro-

ponowanie im odpowiedniej opieki, stworzenie klimatu, w którym będą czuli się dobrze. 

W naszym klubie mamy gabinet dietetyczny. Klient przychodzi i od razu kierowany jest 

do naszych dietetyczek. Rozpoczynamy pomiarem składu masy ciała. Później kontroluje-

my klientów co 4 tygodnie. Osoby z nadwagą to w zasadzie codzienna praca dodatkowa 

w formie motywacji, doglądania wykonywania ćwiczeń i uświadamiania sposobu prze-

strzegania diety. Nie wyobrażam sobie funkcjonowania klubu bez specjalistów żywienio-

wych i polecam to wszystkim, którzy pragną sukcesów swoich klientów.


